

Närvarande:

Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Stefan Wittmann, Catrine Löfkvist och Göran Gustafsson.

Frånvarande: Sofia Gardelin

Plats: Alléskolan

§ 1 Mötets öppnande

- Ordförande Helene hälsade oss välkomna till dagens möte.

§ 2 Godkännande av dagordning

- Utsänd dagordning godkändes.

§ 3 Föregående styrelseprotokoll och uppföljning av tidigare fattade beslut

- Föregående protokoll lades till handlingarna.

§ 4 Rapporter**Ordförande**

- Vi skall söka idrottsstipendium ur Tore A Jonassons stiftelse.
- Vi har blivit ombedda av GOF att se över vad vi som förening önskar få för stöd från GOF. Vad skall GOF göra i sin verksamhet gentemot föreningarna? Helene samlar ihop våra tankar och skickar till GOF.
- Föreningsledarträff 6/11
- GOF:s föreningsledarträff 30/11
- OL-gala planerad till 30/11.
- Information om att vi betalar resan hem/till DM för HD21 för de som bor och studerar på fastlandet skall gå ut till berörda medlemmar
- Karolin Ohlsson kommer och föreläser 19/11 för alla medlemmar i Bro OK. Anmälan till föreläsningen kommer att gå ut till alla medlemmar så vi vet hur många som kommer.
- Helene redovisar årets Lärgrupper, väntar in närvaro på höstens kurser.
- Nomineringar till idrottsgalan skall lämnas in senast 1/11.

Sekreterare

- Inför nästa Broosket kommer det sändas med påminnelser för medlemsavgiften 2024.

Kassör

- Vi bör se över hur lagret ser ut med kläder.
- Posten för inköp av kläder i resultatrapporten har blivit felregistrerad och detta skall korrigeras.

Tävlingskommittén

- Karta 3-dagars 2026. Gardestugan. TC på åker öster om Lickershamn? Kartan behöver revideras.
- Helg utan Älg 2025. Tävlingsledare Brent Key + Marcus Timgren. Arena alternativ 1: NV Rute kyrka mot Mölnernmyr. Arena alternativ 2: Graute
- Broruset och NattiNatta. Tävlingsledare Ylva/Leffe Svangren. Arena RC-flygfältet eller vid "crossgropen" mellan Zion och Träkumla. Anders Nilsson har ritat vidare från Stenkumla kyrka upp mot Träkumlagropen.
- Inga DM-tävlingar 2025 så enbart Helg utan Älg, Broruset/NattiNatta och Jungfruloppet.
- Kartor. Brent Key ritat klart Hejnum hållar ner mot Bäl och Graute gård
- Anders Nilsson har funderingar kring licensen för kartritning. Stefan ser till att det finns licenser till de som behöver.

Infokommittén

- Håkan Mattsson har börjat lägga in de Gotlandstävlingar som finns i Eventor för 2025 i vår kalender. Inväntar det som skall uppdateras inför nästa år.
- De gratisversioner av bläddringsbar pdf som Catrine tidigare hittat är inte möjliga att få som en extern pdf varför vi kommer att testa med att använda de pdf:er som vi tidigare har lagt ut på hemsidan för nästa Broosket.
- Vi kikar på möjligheten att lägga ut uthyrningen av stugor/lägenheter på en separat hemsida för att öka exponeringen och nå ut till fler och därmed öka hyresintäkterna, alternativt att lägga ut via Stugknuten.

Tränings och rekryteringskommittén

- O-event till Borås den 8-10/11.
- Introduktionsutbildning till ungdomsledare är på gång, Göran kikar på ett nytt datum för detta.

Stugkommittén

- Det skall fixas nya dörrar till källarförråd och Ville.

- Rökning har genomförts. Anders ska hjälpa oss att söka bidrag för ny slyröjare.
- Birgitta har sökt bidrag till nya gungor.
- Vi skall se om vi kan hitta något bidrag till asfalt.

§ 5 Uppvaktningar

- Sofia meddelade via mail vilka uppvaktningar som varit och som kommer.

§ 6 Övriga frågor

- Inga övriga frågor.

§ 7 Nästa möte

- Måndagen den 9 december klockan 18.00 hemma hos Ylva.

§ 8 Mötets avslutande

- Ordförande tackar för kvällens möte.
- Styrelsen tackade Helene som fixat med god smörgåstårta.

Sekreterare:

Justerare:

Justerare:

Catrine Löfkvist

Helene Eklund

Ylva Svangren

Innan styrelsemötet hade vi ett möte med stugkommittén.
Minnesanteckningar från detta möte bifogas nedan:

Styrelsemöte med fokus på Tävlingskommittén 241016

Närvarande: Helene Eklund, Ylva Svangren, Ulf Nilsson, Catrine Löfkvist, Göran Gustafsson, Stefan Wittmann från styrelsen samt

Kurt Löfgren, Ronny Liljegren, Leif Svangren från Tävlingskommittén

Efter diskussion och samtal kring flera delar av Tävlingskommitténs arbete var gruppen överens om att den stora utmaningen är att engagera nya banläggare och tävlingsledare.

Våra idéer:

Att var och en av oss försöker fånga upp potentiella tävlingsledare och banläggare för att under 2025 genomföra träffar.

Med GOF:s PM för arrangörer arbeta med att förbereda och genomföra tävling.

Vi behöver arbeta med erfaren/ny tävlingsledare/banläggare för att få nya att våga ta på sig uppdraget och chansen att lära upp sig.

Vi tänker att vi har kompetensen internt men tar hjälp av Anna Samelius för upplägg.

Alla på mötet har en månad på sig att tillfråga lämpliga personer (både tävlingsledare och banläggare) i olika åldrar.

Deadline 15/11

Flera saker som kom upp:

- Hur kan vi skapa bra arrangemang med färre funktionärer
- Hur kan vi skapa arrangörsgrupper så att vi kan turas om att arrangera
- Kan vi turas om att tävla på våra egna tävlingar
- Kan vi få flera ungdomar att ta ansvar och engagera sig på våra arrangemang
- Måste det vara jaktstart på 3-dagars
- Startgrupper och eget val av start diskuterades, frågan är om det förenklar eller försvårar för oss. Men kanske värt ett försök.

Arrangemang framöver – våra stora arrangemang behöver diskuteras igen, Helene för fram frågan i lämpligt forum.

Antecknat av Helene Eklund